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>【篇一】庆祝感恩节英文祝福短信
1、Though we are not with you but we miss you all on this Thanksgiving Day.
虽然感恩节你不能和我们在一起，但是我们会想念你的。
2、Love you all this Thanksgiving Day.
感恩节里更加爱你。
3、Thanksgiving wishes for you and your family.
给你们全家感恩节的祝福。
4、May your life be blessed with joy, love and miracles
希望你的生活里充满了欢乐、关爱和奇迹。
5、Thanksgiving just won\'t be the same without you
没有你感恩节就不会一样了
6、God bless you and your family at Thanksgiving and always!
上帝会保佑你和你的家人
7、I wish you could be here on Thanksgiving.
但愿你能来陪我过感恩节
8、A card can say more than a thousand words. Happy Thanks giving day!
千言万语敌不过卡片的祝福
9、It will be sad not to see you during the holiday when families get together.
没有你的节日我会感到难过
10、Have a FULL Thanksgiving day!
感恩节快乐！好好吃一顿吧
11、Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.
感恩节要说我们都爱你们
12、Joy and fun, wish fulfillment and blessing, come to your home this Thanksgiving!
感恩节里尽情享受快乐吧
13、I wouldn\'t want to spend Thanks-giving with anyone else.
我只愿和你共度感恩节
14、Have a MID-FULL Thanksgiving!
感恩节请不要暴饮暴食
15、What a wonderful time to be together.
在一起的时光多么快乐
16、Wish you a very special Thanksgiving Day for you and your family.
愿你们有一个特别的感恩节
17、I love to eat, so I love Thanksgiving.
我爱吃，所以我爱感恩节
18、This will be our first Thanksgiving apart.
第一次不在一起过感恩节
19、Just dig into the roast turkey. Wish you a wonderful Thanksgiving!
愿你有一个美妙的感恩节
20、Thanksgiving is the best holiday of the year.
感恩节是一年中的节日
>【篇二】庆祝感恩节英文祝福短信
1、Thanksgiving day \"adversity shows insight,\" thank you help me tide over their difficulties!
感恩节 “患难见真情”，谢谢你帮我度过难关!
2、Tim thanksgiving day to you too much trouble, really sorry!
感恩节给你添了太多的麻烦，真是不好意思!
3、Thanksgiving day thank you for giving me the concern, spoiled me, i was unwittingly the inability to fly to know  arrangement.
感恩节 谢谢你给我的关怀，把我宠坏，宠得我不知不觉飞起来，才知道冥冥之中有安排。
4、Thanksgiving day, i sincerely thank you for doing everything!
感恩节衷心谢谢你为我所做的一切!
5、Thanksgiving day although you twice saved my life, but are you willing to, i can not for you.
感恩节 谢了，哥们，下次有事儿别忘了找我!
6、Thanksgiving day \"adversity shows insight,\" thank you help me tide over their difficulties!
感恩节 “患难见真情”，谢谢你帮我度过难关!
7、Thanksgiving day thank you and i together!
感恩节谢谢你和我同舟共济!
8、Thanksgiving day your kindness, i did not tooth unforgettable.
感恩节您的恩情，我没齿难忘。
9、Thanksgiving day i cannot express the gratitude of, i can only say that i have in mind.
感恩节千言万语，表达不了我的感激之情，我只能说，我已铭记在心。
10、Thanksgiving day your help would be timely help, i feel grateful!
感恩节大恩大德，铭记在心。
11、Thanksgiving wishes for you and your family.
给你们全家感恩节的祝福。
12、.Warm wishes at Thanksgiving.
在感恩节，衷心地祝福你们。
13、I wish you could be here on Thanksgiving.
但愿你能来过感恩节。
14、It will be sad not to see you during the holiday when families get together.
家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
15、Our first Thanksgiving should be our best.
我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
>【篇三】庆祝感恩节英文祝福短信
1、thanksgiving is a time when i tell you that i love you.
感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
2、the first thanksgiving seems the most awkward, but filled with love.
第一次的感恩节似乎最糟糕，但充满了爱。
3、thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.
孩子，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
4、thanksgiving is the best holiday of the year.
感恩节是一年中的.节日。
5、i love to eat, so i love thanksgiving.
我爱吃，所以我喜欢感恩节。
6、i will be home for thanksgiving so save a little turkey for me.
我会回家过感恩节，所以请留点儿火鸡给我。
7、from all of us to all of you at thanksgiving.
我们全体祝你们感恩节快乐。
8、thanksgiving wishes for you and your family.
给你们全家感恩节的祝福。
9、warm wishes at thanksgiving.
在感恩节，衷心地祝福你们。
10、i wish you could be here on thanksgiving.
但愿你能来过感恩节。
11、it will be sad not to see you during the holiday when families get together.
家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
12、our first thanksgiving should be our best.
我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
13、i wouldn\'t want to spend thanks-giving with anyone else.
我只愿和你共度感恩节。
14、what a wonderful time to be together.
在一起的时光多么快乐。
15、thanksgiving just won\'t be the same without you.
没有你，感恩节就不会一样了。
16、warm wishes at thanksgiving.
在感恩节，衷心地祝福你们。
17、this will be our first thanksgiving apart.
这将是我们第一次不在一起过感恩节。
18、it will be sad not to see you during the holiday when families get together.
家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
19、this is to our first thanksgiving together.
致我们第一次的感恩节相聚。
20、our first thanksgiving should be our best.
我们第一次共度的感恩节，是我们最美好的时光。
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